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Ahoj Skiklubáci, 

další zima je za námi, ale tentokrát sedáme k počítači poprvé 

všichni trenéři a přemýšlíme, jak ji v ročence zhodnotit. Sezona 

2022 – 23 byla zcela jiná než všechny ostatní. Odešel člověk, 

který pro nás lyžaře hodně znamenal, zasvětil celý život dětem a 

lyžování a mnohé z nás vychoval. Jenom díky práci a laskavosti, 

kterou Jarek spolu s Milčou do Ski klubu vložili, mohl vzniknout 

tento silný tým, na který jsme právem hrdí. Jarek tady byl 

vždycky s námi a pro nás. Nemít ho tu moc bolí, ale skrz to, co 

nás naučil, bude i dál v každé naší jízdě.  
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I přes tuto ztrátu jste se ale rozhodli nevzdat se a bojovat. Napnuli 

jste síly a podařilo se vám dosáhnout mnoha úspěchů. Za to 

všechna čest. 

Sněhové podmínky jsou bohužel rok od roku horší a letošek nám 

to jen potvrdil. Takřka všechny závody, které se měly konat 

v lednu, byly zrušené a musely se přesunout do března. S tím se 

ale nedá nic dělat, můžeme jenom doufat, že se Pitztálník s 

Krakonošem domluví a přichystají nám zase pořádnou stabilní 

zimu. 

Jednou pozitivní změnou z letošního jara je nové ubytování v 

klasické tréninkové destinaci Pitztal. Přesunuli jsme se blíž k 

vláčku, získali jsme možnost zregenerovat ve wellness a taky 

máme větší prostor k pohybové aktivitě mimo kopec. Takže zde 

jasná win-win-win situace. 

Jarek rád na konci úvodu psal: „To, že velká skupina dětí, rodičů a 

trenérů od žáků až po myšáky tvoří skvělou partu, která tlačí děti 

k úspěchům, a kterou nám v ČR kdekdo závidí, je již v ročenkách 

obehraná, ale pravdivá formulace a my ji s Milčou strašně rádi 

opisujeme.“ My ji zde opíšeme taky a budeme dělat všechno pro 

to, abychom ji mohli opsat i napřesrok. 
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Hodnocení sezony 

Junioři 

Do své třetí sezóny vstoupili junioři v počtu 14 závodníků a v 

Československém složení. Matador týmu Adam Klíma potvrdil 

svoji výkonost 3. místem na MČR v obřím slalomu a účastí na 

Univerziádě v USA. Oskar Klíma pak bednou na MČR mezi 

mladšími juniory na Bílé. Terka Mikulíková se vrátila po zranění 

a stejně jako Aneta Stračárová a Robin Čermák si potvrdili 

svoje body.  Posila ze Slovenska Adam Nováček pak bodoval 

nejvíce. Vyhrál Slovenské mistrovství ve slalomu a na Českém 

mistroství obsadil druhé místo. Tento rok přišla spousta 

prvoročáků. Standa Kovář pokračoval ve výborných výkonech ze 

žáků a vyjel si jednak reprezentační družstvo do další sezóny, ale 

účastnil se i EYOF a na MČR ve slalomu útočil na bednu mezi 

mladšími juniory. Katrin Kudělásková se na konci sezóny našla 

a v závěrečném závodě si také vyjela účast v reprezentačním týmu 

na další rok. Adam Komárek zajel mnoho dobrých kol a nebál se 

závodit. Alex Lukscheider ukázal, že umí bodovat nejenom na 

jetsurfu a sjel si pár závodů. Mladé holky bojovaly také. Lucka 

Krčková a Lucka Očkayová si sjely první body a měly občas 

zajímavé jízdy. Další Slovenská posila Melissa Macuráková 

skončila párkrát na bedně ve slalomu a na Slovenském mistrovství 

obsadila 3. místo mezi mladšími juniorkami. Italský hřebec 

Mattia Perissinotto se úspěšně vrátil po zranění na bodovaná 

místa. Sezóna byla zajímavá a hlavně bez zranění. Do další sezóny 

se tým malinko obmění a jak jim to půjde, se dozvíte v další 

ročence.  
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Žáci 

I po o přestupu hvězdné skupiny do juniorské kategorie nám 

zůstali silní hráči v žákovském týmu. Ačkoliv to s kondicí nebylo 

vůbec špatné a téměř všichni se velmi zlepšili, velkou roli ve 

výsledcích hrála koncentrace před a během závodu, která se ne 

vždy úplně dařila.  

Mates Gross byl největším tahounem starších žáků. Na velkých 

závodech zajížděl skvělá druhá kola s časy do první desítky. Chce 

to dravost i do prvních kol a budou super výsledky.  

Miloš Svoboda neměl v žádném závodě problém s 

předstartovními stavy a zlepšil techniku ke konci sezóny. To se 

odrazilo i na bodech, kdy se prokousal na RKZ. 

Kuba Carda potřebuje hodit kolena do pořádku, především nohy 

posilnit, aby se měl o co opřít a začít intenzivně cvičit s fyzio, aby 

i na lyžích mohl lítat, jak na basketu v kondičkách.  

U všech holek vidím velký pokrok, jak u mladších, tak u starších. 

Všechny se posunuly jak v kondici, techniky na lyžích, tak hlavně 

i v nastavení hlavy na závodech, za což je velmi chválím.  

Linda Wechslerová a Klárka Pinková udělaly velký pokrok po 

technické i kondiční stránce a v závodech se mezi sebou rvaly o 

lepší umístění. Jejich zdravá rivalita vnášela do týmu potřebnou 

bojovnou náladu. Bohužel se Klárka před koncem sezóny zranila a 

všichni držíme palce, ať se nám co nejdříve vrátí na kopec!  

Esti Kopecké se v této sezóně trochu lepila smůla na paty, za to 

mimo závody si ji naši myšáci zamilovali. Takže se těšíme na 

posilu v trenérském týmu. 
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U Lucky Čermákové se sezóna nerozjela podle jejích představ. 

Bude do toho příští rok potřeba více šlápnout. Ale šlo vidět, že si 

závody užila, hlavně SG ve Špindlu, kde kvůli opakovanému 

startu měla možnost si skočit přes první skok 2x. 

Alenka Cimmerová toho přes sezónu moc nenajezdila, i tak si 

mezi žáky utvrdila svoje postavení. 

Terku Švihálkovou jsme na lyžích taky moc neviděli, ale musím 

ji velmi pochválit, jak se posunula v kondici. Teď už by bylo 

potřeba jen více dynamiky, páč síly je dost.  

Natálka Kyánková udělala progres po všech stránkách a v 

mladších žácích se nám vyhoupla mezi ty nejlepší. Těšíme se do 

starších žáků, kam skočí v plné síle.  

Sofča Suchomelová se postupně v průběhu sezóny rozjížděla a 

drala se dopředu v listině bodů.  Když bude mít Sofča chuť, bude 

velký příslib do další sezóny. 

Klárka Melicharová je největší překvapení sezóny. Přes sezónu 

si převážně držela svůj standart, ale v některých závodech se jí 

podařilo zazářit, jako třeba v Říčkách, kde si v SG dojela pro 

parádní medaili. 

Franta Cimmer má za tuto sezónu na kontě zlatou medaili z 

Lipna, ale i tak je potřeba trochu bojovnosti do ostatních závodů. 

Postupně se dere dopředu, ale do starších žáků je třeba dravosti 

ještě přidat. 

Mates Kovář má rovnou stopu a šikovné nohy, které ho pomalu 

posouvají vpřed, teď je potřeba hlavně makat na kondici a 

koordinaci těla. 
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Davča Očkay s kondicí nemá problém, ale je potřeba, aby při 

jízdě dostal těžiště víc dopředu. A taky aby přidal trošku 

bojovnosti, když mu zrovna Ondřej neslibuje hory doly. 

Lukášovi Pávkovi se i přes časté výpadky na začátku sezóny 

nakonec povedly sjet hezké body. Příští rok to chce zapracovat na 

hlavě a vyrovnanosti jízd a můžeme se těšit na velmi slušné 

výsledky. 

Vítek Svoboda zajel svůj standart. Je potřeba zapnout hlavu a 

začít se soustředit na závod dříve, než pár desítek minut před 

startem. A taky, Vítku, máknout na kondičce. 

Dan Voslář udělal letos velký pokrok s rukama. Už nejsou 

roztahaný po celým svahu a když jsi na ně myslel i při závodě, na 

výsledku se to výrazně podepsalo.  

Jendovi Frimlovi se sice tolik nepovedl poslední závod, kdy nám 

přijel do Brna sešlehaný od bran, ale zbytek byla paráda, i co se 

motivace na startu týče. S Voslíkem jste zajeli super sezónu a 

chválím vás za to. 

 

Předžáci 

Šantavý Jindra – pohybově je na tom velmi dobře. V žácích by 

se mohl přiřadit do partičky kluků 2010 a směle jim sekundovat. 

Nezapomínej ale, že všechno začíná v hlavě, Plejboji. 

Kachlík Oskar – opět toho s námi moc nepojezdil. Ale na 

posledním Pitztále ho to začalo bavit a to je dobrý předpoklad pro 

vstup do žáků. Docela si sedl s novou trenérskou posilou Terkou, 

tak se těšíme, co ze sebe i s její pomocí vykřeše.   
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Janda Tomáš – je šikovný, na lyžích pozorný a disciplinovaný 

ale pořád to není naplno. Dříve to byl fotbal a teď volejbal. Tome, 

pokud chceš v žácích zajíždět, musíš se do toho pořádně obout – 

výpadky v tréninku jsou znát a konkurence bude letos tvrdá. 

Čermáková Ema – jde ve šlépějích svých sourozenců. Na 

kondičkách se snaží a je pracovitá. Když zamaká na technice, 

může být velmi dobrá. 

Klegová Monika – jedna z nejlepších, poctivá v tréninku a to jak 

na sněhu, tak i v kondičkách. Pohybově je na tom skvěle, ale 

Mončo, chce to trošku dravosti a drzosti! Musíš být lvice, ne 

ovečka. 

Krapová Thea – letos výkonnostně výrazně poskočila. Vyrostla a 

z kopce jí to jede. Občas se ale musíš ždímnout, i když to zrovna 

není příjemný – to je to, co dělá vrcholového sportovce. Ukázat to 

můžeš třeba v létě na kole :) 

Piro Amálie – je to bojovnice, snaží se dohnat holky. Ale je tu 

opět dilema, zda lyže nebo tanec. Všestrannost je důležitá, ale v 

žácích je zkrátka absence tréninku vždycky na každém cítit. 

Pokud budeš chtít ukázat, co v tobě je, a třeba si i sjet nějaký 

RKZ, neobejde se to bez plného nasazení.   

Chodák Gabriel – loni se mu dařilo, letos je to se staršími boj. 

Trošku ale, Gabčo, ztrácíš pozornost a chybí ti pořádný tah na 

bránu. Sílu na to máš a je to v tobě, tak tomu pojďme dát co proto.  

Cimmer Martin – je šikovný a umí překvapit dobrým výsledkem, 

ale je potřeba udržovat pozornost a soustředit se. Když máš hlavu 

v pejru, Marťas, tak jsi prohrál už na startu. Letos budeš nejstarší 

v kategorii, tak ti držíme palce, ať to pořádně rozjedeš. 
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Hampl David – přišel až loni a tento handicap se snaží co 

nejrychleji odstranit. Poctivě chodí do kondiček a tak se snad 

příští rok srovná a bude jezdit na úrovni svých kámošů z ročníku. 

Aby se to ale povedlo, musíš přijmout, Dejve, že sport je občas 

dávačka a bolí – bez toho se posouvá těžko.  

Koutný Mates – je šikovný a na svahu i v kondičkách 

soustředěný. Po technické stránce se díky svému přístupu moc 

zlepšil. Bohužel měl letos smůlu na nemoci, což ho z části sezony 

vyřadilo. Přejeme zdravíčko, Mates, a těšíme se, co nám ukážeš v 

následující sezoně! 

 

Přípravka 

Gross Hugo – letos skočil mezi nejlepší. Má pěknou stopu a 

v tréninku je poctivý, a to jak na sněhu, tak v kondičkách. Brácha 

Mates nasadil laťku vysoko, ale když na sobě budeš dál pracovat, 

Hugis, pořád je kam ji posunout. 

Chodák Samuel - snaží se, v tréninku maká a je ve formě. Jestli 

bude takto pokračovat a třeba trošku povyroste, bude patřit mezi 

želízka v ohni. Takže přes léto chroupat mrkvičku a neponocovat, 

Samečku, ať z tebe máme na podzim pořádnýho alfa Samce! :) 

Pink Richard – přišel až letos, musí pořádně máknout na 

technice. Je samostatný a dobrý parťák v družstvu, ale aby vše 

dohnal, měl by se zúčastňovat všech soustředění. 

Indrová Justýna, Očkayová Julie, Šantavá Maja – kdyby tento 

trojlístek méně slepičil a pořádně se soustředil na trénink a 

závody, bylo by to super. Holky, jste šikovný, ale bylo by fajn 
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trošku dravosti a rivality mezi s sebou. Zkuste to příští rok, 

schválně, která z vás bude nejlepší. 

Piro Alexie – letos s námi moc nejezdila, byla často nemocná. Do 

kondiček to také moc nestíhá. Snad to bude příští rok lepší. Možná 

by to chtělo ubrat trošku z dalších zájmových aktivit. 

Zatloukalová Klára – lyžařsky je na tom velmi dobře, v tréninku 

je vnímavá a má dobrou morálku. Pokud to tak půjde dál, bude 

patřit mezi naše skiklubácké hvězdy. Tak hlavně nepolevit! 

Havelková Sofie – snaží se, ale chce to opět trošku bojovnosti, 

prodrat se dopředu. Lyžování je o tom, kdo se o výsledek víc 

popere a Sofča na to pohybově určitě má. 

 

Myšáci  

Myšáci se letos neskutečně posunuli a tvořili super partu, se 

kterou se moc dobře pracovalo. Všichni si zkusili pořádné závody, 

na kterých mnozí z nich zazářili. Těšíme se na příští rok, jste naše 

mladé naděje!  
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Střípky Ski Klubu  

Nejmenovaný trenér si spletl garáž s tunelem a vjel do ní i s rakví. 

Nelíbilo se to ani rakvi, ani závoře v garáži. Tohle doma 

nezkoušejte! 

Náš stařičký, Suchý děda Lebeda oslavil letos jubileum, už mu 

musí být nejmíň 100 let. Gratulujeme! 

Naši rodiče na Pitztale vyměnili Aperol ve výšce 3440 m.n.m. za 

Plzničku v hotýlku ve výšce 1640 m.n.m.  

Zrušené SG děti tak trápilo, že se samy rozhodly jet na náhradní 

do Špindlu.  

Šimon je študovaný inženýr a stal se z něho pracující mladý muž. 

Gratulujeme! 

Úspěšně jsme zakončili již 34. sezonu Skiklubu!   

Terka Trtíková je nová trenérská posila.  

Třešničkou na dortu letošní sezony byl závod ve Velkém Meziříčí. 

Zde jsme kromě úžasných výkonů všech dětí a trenérek byli 

svědky i ukázkové prezentace Alešova velmi osobitého stylu. Nad 

šířkou jeho závodních lyží pozvedl obočí i startér. 

Katčiny svačiny na Pitztale měly opět velký úspěch. Děkujeme! 

Číšník z hotelu na Pitztale dělal ramena. Přejeme brzké uzdravení!  

I zmatené závody na Lipně děti zvládly. 

Pod zkratkou N. P. se skrývá nový oblíbený moučník žákovského 

týmu. Redakce si dává za úkol vydyndat na Katce recept, protože 

jeho vliv na týmového ducha je nevídaný. 
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Teodor s Adamem se sestěhovali, aby mohli po nocích diskutovat 

o technice a rozebírat videa z ledovců. Chválíme pracovní 

nasazení! 

Redakce uděluje Miloši “Milanovi” Svobodovi Čestné uznání za 

nejlepší příspěvky do playlistu ve Fišerce. 

#budRadJestliMasBalkon 

 

Perspektivy Ski Klubu na sezonu 2023–24 

• Pokračovat ve vizi, kterou vytvořil Jarek v lednu 

• Vytvořit plně fungující team mladých trenérů s jednotným 

přístupem a metodikou pod vedením Terky Trtíkové 

• Více zapojit děti do procesu tréninku tak, aby samy chtěly 

závodit a motivovat se navzájem. Jít do výzev naplno především 

po mentální stránce. 

• Zaujmout děti k pravidelné tréninkové docházce i k 

pravidelnému cvičení doma – pestrostí tréninků a viditelných 

výsledků práce. 

•  V každém závodě útočit na stupně vítězů 

• Žáci, popř. předžáci, by se měli doma vybavit základním 

náčiním k tréninku (1kg činky, gumový kroužek, švihadlo, 

gymball, bossa, posilovací gumy) 

• V letní přípravě se zaměřit na trénink především 

průpravně-motorických cvičeních zaměřených na lyžování – 

napodobivá cvičení, základní dynamika, koordinace pohybových 

stereotypů a součinnost práce celého těla. Základní vytrvalost, 
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síla, reakce rychlost a koordinace. Zařadit mentální trénink – styl 

prohlídka = obraz/film/realita. 

• Používat v tréninkovém procesu feedback v rámci video 

analýzy, průpravných videí, rozborů. 

 

Úkol pro trenéry i děti je naučit se na kondičkách 

a soustředěních do prvních lyžodnů: 

1. naučit děti jednotnou lyžařskou rozcvičku, jak když bičem 

mrská :) – délka rozcvičky, dynamika a technika provedení = 

samostatně i ve skupině (po zvládnutí vždy povede některý ze 

závodníků vlastní skupinu) 

2. naučit správné provedení denního minima – 30 min verze 

pro žáky tak, aby jsme měli jistotu, že když si budou chtít děti 

doma zacvičit, budou cvičení provádět správně. Pro děcka, aby 

věděly, co mají dělat, a jak a mělo to pro ně větší smysl. 

3. zařadit do tréninku napodobivá cvičení a lyžařské 

průpravné cviky. Napodobivá cvičení pro všechny části závodního 

režimu (start, SL, OS, prohlídka..). Průpravná cvičení na lyžích je 

nutné zvládnout prvně na suchu (tedy motoricky správně) a 

zároveň tak i připravíme a posílíme patřičné svalové partie na 

lyže. 

4. zařadíme do tréninku více plyometrických cvičení – přes 

bedny, lavičky, švihadla, v běhu, s náčiním, protitlakem apod. 
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Základní cíl – součinnost svalové práce celého těla = funkčnost 

složeného pohybového stereotypu / vzorce: žabáky, jelení skoky, 

přeskoky z jedné na druhou nohu, koordinační běh – do směru 

vpřed / šikmo vpřed – s odporem, náčiním, překážkami, změnami 

směru. 

1. Verze na techniku 

2. Verze na tempo 

3. Verze na rytmus a jeho změny – záměrná výuka rytmu, 

změny rytmu, fázování, rozložení sil. 

4. Verze na čas / soutěž / maximum 

5. Verze proměnlivé podmínky 

 

 

Nejlepší závodníci Ski klubu v sezóně 22–23  

St. žáci:  Linda Wechslerová, Mates Gross 

Ml. žáci: Natka Kyánková, Jenda Friml 

Předžáci: Monika Klegová, Jindra Šantavý 

Přípravka: Klára Zatloukalová, Hugo Gross  
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Plán soustředění 2023–24 

 23. 6. – 1. 7.             Pag 

 23. 7. – 28. 7.   Komáří louka 

 14. 8. – 18. 9.   hala Neuss 

 27. 8. – 1.9.              Kouty 

 27. 9. – 1. 10.   rozjezdový Pitztal 

 4. 10. – 8. 10.   Pitztal – pokud nebude září 

 22. 10. – 28. 10.   Pitztal I. 

 12. 11. – 18. 11.   Pitztal II. 

 17. 12. – 21. 12.  Kouty – upřesníme 

 5. 2. – 11. 2.              jarasy Kouty? 

 21. 4. – 28. 4.   jarní Pitztal 
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Victorka na vrcholu 

Každý profesionální sportovec zná a umí určit moment, 

kdy se pro něj jen z pouhé zábavy a koníčku stal sport jedinou 

náplní života. Pro mě nastal tento moment při prvním setkání 

s Jarkem. Za Victorku jsem začal závodit na začátku žáků, kdy po 

neoslňujících výsledcích své první sezóny pod vedením 

špindlerovské Sportovní Akademie jsem začal chodit na 

gymnázium v Brně. Začátky byly pro mě velmi složité, všichni 

předchozí trenéři mě připravovali na propad ve výkonnosti a 

pravidelné umisťování v druhé půlce startovního pole. Ti ale 

vůbec neznali Jarka a jeho způsob vedení celého Ski klubu 

Victoria Brno. Hned při začátku trénování v Brně na mě začala 

působit atmosféra, kterou vytvářel Jarek a všichni ostatní ve 

Victorce. Začal jsem cítit, do té doby pro mě neznámou důvěru 

bez tlaku na výsledky, což mi pomohlo změnit se z dítěte na 

cílevědomého mladého muže. Jarek mi ukázal krásu lyžování, 

která mi do té doby byla plně skryta. Ukázal mi tak, že lyžování 

může být zábava a nejen sport, který dělám kvůli rodičům. 

Pomohla tomu i super parta, která pod jeho vedením ve Victorce 

vznikala. Já se tak poprvé a bohužel naposledy cítil ve své 

lyžařské kariéře jako člen týmu a ne pouze součást skupiny 

individuálně zaměřených lyžařů, kteří ve všem mezi sebou 

soupeří. Při svém působení Jarek kombinoval zdravý profesionální 

přístup s našimi dětskými potřebami. Tímto všem pomáhal 

dosahovat nejlepších výkonů a stále si přitom celý proces užívat. 

Proto se také dostavily i vynikající výsledky, které překvapily 

celou lyžařskou komunitu v Česku. Nikdo totiž nemohl uvěřit, jak 

se žáci z Brna dokáží vyrovnat a někdy dokonce i porazit lyžaře 

z hor. Na celé své dětství tak díky Jarkovi mohu vzpomínat jen 

v dobrém a veselými historkami z Lyžáku se s kamarády bavíme 

na každém setkání dodnes.  
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Jarek mi předal spoustu rad nejen o lyžování ale také o 

životě a neuplyne den, co bych si neřekl, jaký by měl asi na danou 

situaci Jarek názor. Jsem proto velmi šťastný, že jsem mohl Jarka 

poznat a říkat mu trenére v nejdůležitější etapě mé lyžařské 

kariéry.  

Adam Klíma 

 

 

Jarek mě přivedl, tak jak spousty dalších z nás, k lyžování a 

sportu obecně. Poprvé jsem se s ním potkal, když mi bylo 

přibližně 10 let a po dobu dalších 7 let jsem byl pod Jarkovými 

křídly vychováván a veden ke sportu. Z počátku jsem nepatřil k 

nejlepším ale posloucháním Jarkových rad a tréninkem jsem se 

postupně dotahoval na ty nejlepší. Pamatuji si jako včera Jarkův 

obličej, když jsme v mladších žácích přijeli na mistrovství 

republiky a já to nějakým zázrakem dokázal vyhrát. Od té doby 

jsme byli jak na vlně, začalo se nám dařit, já dělal radost jak sobě, 

tak i Jarkovi a společně jsme prožili krásných několik let. Po 

přestupu do juniorů jsem sice odešel trénovat jinam ale to co mě 

Jarek naučil a kam mě dostal, nikdy nezapomenu. Pomocí jeho rad 

jsem dokázal vyhrát několik medailí na Mistrovství republiky 

dospělých, závodit na evropských pohárech a kvalifikovat se na 

Mistrovsví světa. Jarek ale nebyl jen trenér, byl to člověk, který se 

zasloužil o to, abychom vždy hráli „fairplay“ a člověk, díky 

kterému si většina z nás našla skvělé kamarády na celý život. A za 

to mu patří obrovský dík. 

Ondra Surkoš 
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A Victorka jede dál 

Moc děkuji trenérům a některým rodičům, kteří se v této sezóně 

podíleli na tom, abychom letošní sezónu dojeli bez Jarka. Nebylo 

to vůbec jednoduché, po 33 letech kdy jsme spolu řídili fungování 

Ski klubu najednou hrozně chyběl. Byli jsme sehraný tým a já 

jsem uprostřed sezóny zůstala sama.  Jen díky obrovskému 

nasazení všech trenérů a některých rodičů se podařilo sezónu 

dojet. Velké díky všem. 

Ale přesvědčila jsem se, že můžeme fungovat i nadále. Protože 

naši mladí trenéři jsou úžasní a jsou to srdcaři, což je v dnešním 

lyžařském světě velká vzácnost. Tak doufám a věřím, že další 

sezóna 2023/24 odstartuje novou etapu Ski klubu Victoria 

s mladým a zapáleným týmem trenérů, kteří budou pokračovat 

v Jarkových šlépějích.                    

                                                                                      Milča                                                           

 



 
 

Družstva 

Junioři 

Robin Čermák, Adam Komárek, Lucka Krčková, Lucka 

Očkayová, Adam + Oskar Klímovi, Terka Mikulíková, Aneta 

Stračárová, Matia Perissinotto, Alex Lukscheider, Klárka Pinková, 

Linda Wechslerová 

 

Starší žáci (2008–2009) 

Mates Gross, Čermáková Lucka, Cimmer František,  

Kyánková Natálka 

 

Mladší žáci (2010–2011) 

Kovář Mates, Očkay David, Pávek Lukáš, Svoboda Vítek, 

Suchomelová Sofie, Janda Tomáš, Kachlík Oskar, Klegová 

Monika, Krapová Thea, Šantavý Jindřich, Piro Amélie, 

Čermáková Ema 

 

Předžáci (2012–2013) 

Cimmer Martin, Chodák Gabriel, Koutný Mates, Hampl David, 

Očkayová Julča, Šantavá Mariana, Indrová Justýna, Gross Hugo, 

Pink Richard 

 

Přípravka (2014–2015) 

Chodák Samuel, Piro Alexie, Havelková Sofie, Zatloukalová 

Klára, Chodáková Ráchel, Hofrichter Matěj, Janík Kryštof 

 



 
 

Myšáci (2016 a mladší) 

Kyánek Vojta, Maradová Kristýna, Koutný Kuba, Jará Isabela, 

Rotreklová Claudie, Krejčířová Ester 

 

Trenéři 

šéftrenér – Terka Trtíková 

organizační zajištění – Milča Bogdálková 

trenéři – Adam Hájek, Teša Sedláček, Barča Očkayová, Ondra 

Suchomel, Martina Kellnerová, Peťa Šestáková, Klára Kašparová, 

Verča Popelková, Šimon Hrdlička, Adam Krejčíř, Esťa  Kopecká



 
 

Poděkování 

Moc děkujeme všem trenérům – Radkovi, Martině, Barči O, 

Adamovi Hájkovi a Krejčířovi, Šimonovi, Peti, Tešovi, Káji, 

Ondrovi, Kryštofovi, Verči a také všem rodičům, kteří se svojí 

účastí na soustředěních podíleli na činnosti Ski klubu v této 

sezóně a díky tomu mohly děti kvalitně trénovat.  

 

Poděkování patří Ivě Čermákové COPYCENTRUM.cz za tisk 

ročenky a dalších tiskovin, Radimu Havelkovi za finanční 

příspěvek na tepláky pro skiklubáky, Laďovi Jarému za podporu 

dopravní logistiky Victorky a Katce Horáčkové za skvělý catering 

ve Skiklubu. 

 

Děkujeme MUDr. Lei Janákové za vybavení lékárny Ski klubu a 

účast na soustředění.  

 

 

Sestavili:  kolektiv trenérů pod vedením Peti 

 

Foto:   Milča + archiv 

 

Vydal:   Ski klub Victoria 

 

Náklad:            70 výtisků 


